

التاريخ Date: 2025/03/11

المحترمين

السادة/ قسم الافصاح والامتثال سوق أبوظبي للأوراق المالية ص.ب. 54500

أبوظبي

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ،،،،،

Sub.: Resignation of a Board Member and Appointment of a New Member

With reference to the above subject, we would like to inform you of the Board of Directors decision to accept resignation of Mr. Rashid Hamdan Al Yamahi from the company's Board of Directors effective March 10, 2025, and to appoint Mr. Sultan Mohmmed Alsalami as a representative of the Department of Industry and Economy of the Government of Fujairah effective March 11, 2025. This appointment will be approved at the next General Assembly meeting.

الموضوع: استقالة عضوم جلس ادارة وتعين عضو جديد

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود اعلامكم بقرار مجلس الادارة بقبول استقالة السيد راشد حمدان اليماحي من عضبوية مجلس ادارة الشركة اعتبارا من تاريخ 10 ممارس-2025 وتعيين السيد /سلطان محمد السلامي ممثلا عن دائرة الصناعة والاقتصاد لحكومة الفجيرة اعتبارا من تاريخ 11-مارس-2025 وسيتم اعتماد هذا التعبين في اجتماع الجمعية العمومية القادم:

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام...

Best Regards...

رنيس مجلس الادارة

أحمد سعيد الرقباتي

نسخة إلى / الرنيس التنفيذي هيئة الأوراق المالية والسلع ابوظبي – اع.م